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Podemos 
BDN celebra 
la seva 
assemblea de 
constitució a 
l’AVV La Pau
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Acord per encabir 
un hotel al port

El passeig Marítim acull 
el segon Summer Festival
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Badalona, més a prop del seu futur estadi de futbol
El Ple municipal aprova per unanimitat l’esperat conveni entre el CF Badalona i l’Ajuntament, que actualitza econòmicament els acords anteriors i estableix les noves bases a falta de la subhasta dels terrenys
Després de mesos de converses i nego-
ciacions, diversos ajornaments i d’uns 
dies d’incertesa, el Ple municipal va apro-
var per unanimitat, el passat divendres, 
el conveni entre l’Ajuntament i el Club de 
Futbol Badalona que ha de desbloquejar 
definitivament la construcció d’un nou es-
tadi municipal. El nou conveni adequa a la 
nova realitat econòmica els mecanismes de 
col•laboració entre el Consistori i el club 
de futbol que es van fixar en el protocol 
d’acords signat entre ambdues parts el 28 
de novembre de 2005, i que establia la per-
muta de la finca municipal del camp de fut-
bol del barri de Morera per la finca propietat 
del Club Futbol Badalona a l’avinguda de 
Navarra. Les noves bases de l’acord com-
portaran una subvenció anual de 100.000 
euros pel foment del futbol base escapulat, 
així com el trasllat i la utilització preferent 
de l´actual camp municipal situat a mon-
tigalà, al Torrent de la Batllòria, que haurà 
de ser remodelat, mentre duri la construc-
ció del nou estadi. A priori, les previsions 
apunten que el nou recinte hauria de ser 
una realitat el 2017, però caldrà veure si 
finalment es compleixen tots els terminis. 
S’ha de tenir en compte, a més, que ara 

queden per tancar els tràmits de la subhas-
ta dels terrenys de l´avinguda de Navarra, 
d’on han de sortir els recursos econòmics 
per construir el nou estadi i fer front a part 
de les obres d’arranjament de l’actual camp 
de Montigalà. La construcció del nou esta-
di municipal no generarà cap despesa per 
a l’erari municipal ja que es finançarà amb 
els diners que s’obtindran de la venda dels 
terrenys de l’Avinguda de Navarra, on es 
troba el Camp del Centenari, actualment de 
titularitat municipal després de la permuta 
feta en el seu moment amb el CF Badalona. 
El conveni és fruit de la negociació entre 
l’Ajuntament de Badalona i el Club Futbol 
Badalona iniciat en el mes d’octubre de 
2013. Al febrer de 2014, el club va apro-
var un esborrany dels acords.  L’acord ha 
obtingut el vot a favor de tots els grups mu-
nicipals de l’Ajuntament. L’alcalde Garcia 
Albiol, ha qualificat d’històrica l’ocasió, ja 
que “amb aquest conveni s’inicia el procés 
que permetrà la construcció del nou estadi, 
una reclamació del club des de fa 20 anys”. 
En els propers mesos, segons fonts muni-
cipals, es farà la subhasta dels terrenys a 
on juga el Badalona i començarà la cons-
trucció del nou estadi. 

Foto:Arxiu

  L’aprovació 
de la subhasta 
es portarà al Ple 
ordinari de juny

  De la venda 
dels terrenys 
sortiran els diners 
per aixecar 
l’estadi 

El camp de Montigalà 
podria no estar llest 
per a la pretemporada
El municipal necessita uns treballs 
d’arranjament que ni han començat
Un cop els tràmits administratius i buro-
cràtics es vegin complerts i comencin les 
obres, la previsió de l’Ajuntament és que 
les instal·lacions del nou estadi estiguin 
enllestides en una mica més de dos anys. 
Fins llavors, el Badalona farà del camp 
municipal de Montigalà el seu bastió. El re-
cinte, però, necessita diversos arranjaments 
perquè un conjunt de la 2a B pugui desen-
volupar la seva activitat. Entre els treballs a 
dur a terme, traslladar la gespa que hi ha 
actualment a l’avinguda de Navarra, millo-
rar la il·luminació, fer algunes millores en 
el perímetre i posar graderies. Unes obres 
que encara no han començat i algunes de 
les quals estan pendents d’obtenir recursos 
de la subhasta de l’avinguda de Navarra. Tot 

fa pensar, doncs, que Montigalà no estarà 
llest per a la pretemporada. Tenint en comp-
te l’endarreriment que ha patit tot el procés 
d’aprovació del conveni, el CF Badalona no 
tindrà més remei que començar els entre-
naments, el pròxim 21 de juliol, en un altre 
camp (es parla de Pomar). 
Des de la regidoria d’Esports no han fet 
pública cap data oficial d’inici dels treballs. 
Fernández assegura que les obres comença-
ran “pròximament” i explica que la primera 
actuació suposarà el canvi de la gespa ar-
tificial, prèvia reparació de la seva base, la 
millora dels sistemes de reg, la reparació 
de la tanca perimetral i de l’enllumenat del 
camp. Unes adequacions que suposaran un 
cost de 283.000 euros.

També els grups de l’oposició van cele-
brar, durant el ple extraordinari del passat 
divendres, l’aprovació del conveni. Tot i 
la seva actitud positiva, però, PSC, CiU 
i ICV-EUiA van trobar a faltar que, amb el 
nou acord, el govern local portés també 
a aquesta sessió extraordinària les condi-
cions de la subhasta dels terrenys que, al 
capdavall, segons han dit els respectius 
portaveus, és el que permetrà aconseguir 
el finançament i donar el pas definitiu 
per a la construcció de l’estadi, a més 
d’aportar els recursos necessaris per a 

Satisfacció en la directiva del Badalo-
na per un pas històric que ha de tan-
car, definitivament, una vella aspiració. 
Disposar, per fi, d’un estadi municipal 
a l’altura, després d’uns últims anys en 
una avinguda de Navarra cada cop més 
deteriorada. “Portàvem més de 15 anys 
esperant”, explica Miguel Ángel Sánchez, 
president escapulat, que confia que quest 
nou acord aporti “estabilitat” al club tot i 

l’arranjament temporal del camp munici-
pal de Montigalà. El cert és que existeixen 
alguns escèptics que no volen ‘cantar vic-
tòria’ fins que aquest punt s’hagi superat. 
Tal i com van dir el líder de CiU, Ferran 
Falcó, “ja s’han aprovat altres convenis”, 
el pas essencial es troba en la subhasta. 
Segons ha confirmat el regidor d’Esports, 
Juan Fernández, a aquest diari, “el dicta-
men de licitació mitjançant procediment 
obert de subhasta pública dels terrenys 
de l’Avinguda Navarra” es portarà a Ple el 
proper dilluns.

que els números no siguin pas els del 
conveni del 2005 i que toqui ajustar i 
rebaixar pressupostos. ”No arribarem 
a les xifres que reben altres clubs dels 
seus municipis, però el conveni ens per-
met equiparar-nos una mica amb ells, 
garantint-nos una subvenció anual i l’ús 
d’una instal·lació municipal”, explica el 
president escapulat,  que recorda que  
tota l’operació es financiarà amb el patri-

moni del Badalona que va a parar a mans 
municipals. 
Aprovat definitivament el conveni, Mi-
guel Ángel Sánchez ja s’ha reunit amb 
els Badalona Dracs per arribar a un 
acord per a l’ús del camp de Montigalà, 
on juga des de fa anys l’equip de futbol 
americà. Ja hi ha hagut una primera tro-
bada amb bona sintonia per intentar l’ús 
compartit de la instal·lació. 

Pendents del pas crucial: 
la subhasta dels terrenys

Un acord que ha de donar “estabilitat” al 
club i tancar més de 15 anys de llarga espera 

Camp del Centenari, 
fins ara, seu del CF 
Badalona

Municipal de Badalona, 
on jugarà el club fins que 
finalitzi la construcció del 
nou estadi

Terrenys on s’ha d’alçar 
el nou estadi amb la 
venda de l’Av. de Navarra
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El dispositiu de neteja i seguretat preparat per 
l’Ajuntament de Badalona durant la nit de la revetlla de 
Sant Joan a les platges va funcionar satisfactòriament, 
segons fonts municipals. L’operatiu va començar a les 
6 del matí i les platges van quedar preparades per al 
bany abans de les 10 hores, després d’haver-hi retirat 7 
tones de residus, mitja tona menys que l’any passat. Es 
van atendre durant la revetlla cinc persones que havien 
patit petites cremades a causa dels petards i altres dues 
persones que havien patit contusions. Al matí, el Sis-
tema d’Emergències Mèdiques (SEM) també va haver 
d’atendre una persona que s’havia fet un tall en un peu. 

El dispositiu de neteja recull 
7 tones de residus de la 
platja després de Sant Joan

Durant el desallotjament de la platja, dues persones 
van ser detingudes per la Guàrdia Urbana ja que es 
van resistir a abandonar-la i van protagonizar un intent 
d’agressió als agents. D’altra banda, la Guàrdia Urbana 
va aixecar 11 actes per fogueres a la platja. D’aquesta 
manera es confirma la tendència a la baixa pel que fa 
a la xifra de fogueres ja que l’any passat es va haver 
d’actuar en 33 casos, la meitat de les que es van regis-
trar durant la revetlla de l’any 2012. Pel que fa a les in-
cidències produïdes a la ciutat, cal destacar que durant 
la nit es van cremar cinc contenidors d’escombraries i 
cinc vehicles.

Els treballadors de l’Hospital Municipal reclamen 
els 7 milions d’€ en sous retinguts des de 2010
Reclamen el 5% de salari retallat des de 2010; dimecres es van manifestar abans del consell d’administració
Fa unes setmanes, el Tribunal Suprem 
va resoldre que la reducció del 5% del 
sou aplicada des del juny de 2010 per 
les societats anònimes municipals sobre 
les retribucions dels professionals no és 
ajustada a dret. En conseqüència, Bada-
lona Serveis Assistencials (empresa en-
carregada de la gestió de l’Hospital Muni-
cipal de Badalona, el Centre Sociosanitari 
El Carme i alguns CAP de la ciutat, entre 
d’altres serveis) es veu ara obligada a 
tornar als seus treballadors prop de set 
milions d’euros que des de la direcció 
asseguren no poder assumir. 
El govern local, en previsió d’una possi-
ble sentència en aquest sentit, va provi-
sionar 3 milions d’euros en el pressupost 
de BSA de l’any passat per tornar aquests 
diners als treballadors. L’empresa muni-
cipal, però, explica que no pot fer front 
als 4 milions restants durant aquest 2014 
sense risc d’entrar en suspensió de pa-
gaments. Aquest dimecres al migdia, 
coincidint amb la celebració d’un consell 
d’administració extraordinari per tractar 
la devolució dels salaris, els comitès 
d’empresa de BSA han impulsat una mo-
bilització a les portes de Ca l’Amigó, les 
oficines annexes a l’Hospital Municipal, 
que va comptar amb desenes de treballa-

dors i treballadores. Fins i tot van pujar 
a les instal·lacions per fer pressió des 
del passadís mentre es desenvolupava la 
reunió. Els representants sindicals mani-
festen que ja han patit moltes retallades 
econòmiques i de condicions laborals 
en els darrers anys i que no estan dispo-
sats a renunciar al cobrament dels sous 

corresponents. A més, exigeixen respon-
sabilitats legals al Consorci Hospitalari, 
que va assessorar la retallada del 5% fa 
quatre anys. Després de la reunió, el vi-
cepresident del consell d’administració 
de BSA, Ramón Riera, ha explicat l’acord 
al qual s’ha arribat: aquest mateix juliol, 
l’empresa tornarà 1,2 milions d’euros en 

sous; el proper novembre, 1,8 més. A 
banda d’aquests 3 milions dels quals ja 
disposen, diu, negociaran amb el CatSalut 
alguna via per aconseguir els 4 restants. 
Riera, a més, ha manifestat que Ajunta-
ment i BSA estudiaran emprendre accions 
legals contra el Consorci Hospitalari, ins-
titució encarregada de l’assessoria realit-

  El Suprem ha 
donat la raó als 
treballadors, als 
quals se’ls hi ha 
de tornar el 5%

  L’ens municipal 
disposa de 3M i 
vol trobar, amb el 
CatSalut, una via 
per aconseguir els 
4 restants
zada el 2010. Tanmateix, confia en que la 
Generalitat compleixi amb els terminis de 
pagaments i obligacions envers BSA, ja 
que, si no es així, l’ens municipals podria 
veure’s afectat econòmicament a finals 
d’any, lamenta. Ahir mateix es van encetar 
les converses amb el conseller de Salut, 
Boi Ruiz.

El passeig Marítim acull el II BDN Summer Festival

El passeig Marítim de Badalona serà 
l’escenari aquests propers divendres 
27 i dissabte 28 de juny del II Badalona 
Summer Festival, la segona edició d’una 
festa ciutadana que inclou dues jorna-
des d’activitats festives i concerts i una 
fira marinera de comerciants de la ciutat, 
amb oferta lúdica i gastronòmica. Du-
rant els dos dies, s’instal·laran, entre el 
pont del Petroli i el Port, més de 50 car-
pes amb oferta comercial i gastrònomica 
d’establiments de la ciutat. Les activitats 
festives s’iniciaran a les 17 hores de di-
vendres amb inflables i jocs infantils. Du-
rant la tarda, se succeiran activitats com 
una exhibició del Fit Kid Club Badalona o 
una mostra de ball de les escoles de dan-
sa Stil i Emi Vivas. A la nit, a les 22.30 
hores hi haurà un concert Tribut als any 
80 i 90 a càrrec de Sarau 08911. Dissab-
te, també a partir de les 17 hores hi haurà 
activitats infantils i inflables. Tot seguit 
Titania Club oferirà Master Classes de 
Zumba i Spinning, i es farà una desfilada 
de roba d’estiu. A les 21 hores, després de 
l’actuació de l’equip artístic de Tribu Urba-
na Center, es farà un assaig de la Flash-
mob que, a continuació, podran veure tots 
els assistents. El festival s’acabarà amb el 
concert d’un dels grans grups de la músi-
ca pop espanyola, La Unión, que actuarà 

cap a les 22.30 hores. Per facilitar l’accés 
al passeig Marítim, el Port de Badalona 
obrirà les seves barreres perquè s’hi pugui 
aparcar de forma gratuïta. 

Globus en comptes de fanalets
La festa d’enguany, com la primera edició, 
també tindrà un acte que pretén ser visual-
ment espectacular i que tindrà un caire so-
lidari. Cap a les 22 hores de dissabte, es 
durà a terme un llançament massiu de glo-

bus blancs. Aquests globus es poden ad-
quirir des del pasast dimecres, 25 de juny, 
a l’estand de l’Ajuntament, ubicat a la plaça 
de la Vila, per un euro o per un quilogram 
de menjar. La recaptació total de la venda 
dels inflables i la recollida de menjar anirà 
destinada al Banc dels Aliments. 

16.000€ de sanció per la 1a edició
La primera edició del Badalona Summer 
Festival no va estar exempta de polèmica. 

L’Ajuntament organitza la segona festa per celebrar l’aniversari del passeig Marítim entre les crítiques de 
l’oposició per la sanció de 16.000 euros per la primera edició i per la pressió sobre aquest tram de platja

El Departament de Territori i Sostenibilitat 
va obrir un expedient que s’ha concretat, 
finalment, en una multa de 16.000 euros 
“per l’ocupació de l’espai marítimo-terres-
tre”. Fonts municipals expliquen, no obs-
tant, que la sanció ha estat recorreguda per 
la via contenciós-administrativa perquè 
el govern local considera que el “passeig 
Marítim és un indret amb bons accessos 
per als serveis d’emergència a on s’han de 
poder fer actes de ciutat importants i que 
Costes no hauria de posar els inconve-
nients que posa de vegades”. Tanmateix, 
el govern municipal també “es pregunta 
si Costes és igual de rigorós amb altres 
municipis”.

ICV-EUiA reprova el llançament de 
globus
ICV-EUiA ha reprovat l’acte de llançament 
de globus, ja que, diuen des del grup mu-
nicipal, 1.500 “aniran a parar a mar, agreu-
jant així una de les principals amenaces 
que té el mediterrani”. Segons el regidor 
Àlex Mañas, el 30% dels peixos tenen res-
tes de plàstics als budells i aquests residus 
que ocupen el seu hàbitat els causen tot 
tipus de ferides; ocasionen danys greus a 
la fauna i flora marines, ja que són ingerits 
pels animals i els provoquen intoxicacions 
greus. La mitjana de temps per desaparèi-

xer del medi, a més, assegura, pot oscil·lar 
entre els 20 i 60 anys pel que fa a les bos-
ses de plàstic i els embolcalls de menjar. 
En resposta als ecosocialistes, fonts mu-
nicipals esclareixen que els globus estan 
fabricats amb material biodegradable. 

CiU: “La platja no pot ser una sala 
de festes”
El grup municipal de CiU, després de 
l’anunci de la nova celebració, considera 
que s’esta sometent el passeig Marítim, els 
veïns de la façana marítima i l’espai natu-
ral de la platja” a una “extrema pressió”. 
“No pot ser que en pocs dies l’espai hagi 
de suportar la pressió de dos esdeveni-
ments massius”, afirma el líder conver-
gent, Ferran Falcó, fent referència també 
al festival organitzat per 40 Principales 
fa unes setmanes. En aquest sentit, Falcó 
considera que s’ha d’elaborar el calendari i 
l’ubicació de les celebracions de “forma ra-
cional” i que la platja “no pot convertir-se 
en la sala de festes de Badalona”. Tanma-
teix, la federació avisa que aquesta mena 
d’esdeveniments –que van acompanyats 
d’una oferta gastronòmica- poden acabar 
“restant clients als restauradors”, amb els 
qui s’ha de dialogar i planificar, diuen. Pel 
que fa a la sanció imposada, CiU insta Al-
biol a no tornar a “saltar-se la llei”.
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Podemos-Podem es presenta 
a la ciutadania de Badalona

Podemos ja és una realitat a Badalona. Dis-
sabte, l’Associació de Veïns de La Pau es va 
quedar petita per acollir la presentació oficial 
del cercle local de la nova formació. Més de 
150 persones, entre elles moltes cares del 
moviment veïnal local, col·lectius socials i al-
tres partits polítics, van assistir a l’assemblea 
de constitució, que va servir per donar el pri-
mer pas cap a l’organització de les estructures 
de base. L’acte va comptar amb la participació 

del candidat barceloní de Podem a les euro-
pees, Marc Bertomeu, i el també membre del 
cercle barceloní JM Álvarez, que van traslladar 
la seva experiència en la formació del cercle 
de la capital catalana i van respondre dubtes 
de les moltes persones que van intervenir 
durant el torn de paraula obert. Tots dos van 
voler deixar molt clar que el cercle badaloní 
del nou partit serà el que els seus components 
decideixin que sigui i que no ha de seguir les 

directrius de cap altra agrupació. “El cercle de 
Badalona ha de determinar què ha de fer, se-
gons els propis ciutadans, i elegir, per exem-
ple, si presenta candidatura a les municipals 
o no”, va destacar Bertomeu. El sistema de 
base girarà entorn a quatre comissions –com 
en molts altres cercles-: la de continguts, que 
recollirà les reclamacions i preocupacions 
veïnals per a posar-les com a temes a debatre 
en el cercle; la d’organització i comunicació, 
que decidirà i prepararà la celebració de les 
assemblees i s’encarregarà de la comunicació 
interna i externa; la de finances, que tindrà el 
control d’uns comptes que deuran destacar 
per la seva transparència; la d’extensió i so-
lidaritat, responsable de mantenir el contacte 
i relació amb altres col·lectius socials, asso-
ciacions, entitats i institucions de la localitat. 
Més de 150 persones van facilitar les seves 
dades per rebre informació de Podem Bada-
lona, la majoria de les quals es va oferir per 
formar part de l’estructura base de l’agrupació. 
Podem-Podemos basarà bona part del seu 
funcionament en el contacte via Internet, a on 
ja disposen d’una pàgina de Facebook, que 
informa dels moviments i decisions. El pro-
per par, després de tancar els grups de treball, 
serà citar tothom en una propera assemblea 
on es comenci a donar forma al camí que vo-
len recórrer a Badalona.

Més de 150 persones van assistir a l’assemblea de constitució
L’Ajuntament de Badalona celebra aquests 
dies la Setmana Europea de l’Energia Soste-
nible, una iniciativa organitzada a tot Europa 
per promoure un ús més racional i eficient 
de l’energia en la vida diària dels ciutadans. 
Aquesta celebració també vol ser una eina 
per implicar els governs locals en el compli-
ment dels objectius contra el canvi climàtic. 
Aquest any 2014 la campanya ha estat or-
ganitzada conjuntament per l’Institut Català 
d’Energia, la Diputació de Barcelona i l’Àrea 
Metropolitana de Barcelona. De manera 

Jornada de portes 
obertes a les plaques 
solars del Viver

coordinada. les tres entitats han ofert els 
seus recursos als municipis. A Badalona, 
l’Àrea de Medi Ambient i Sostenibilitat orga-
nitza avui, divendres, una Jornada de portes 
obertes a les plaques solars de l’edifici mu-
nicipal El Viver. En aquesta jornada es podrà 
conèixer de primera mà la instal·lació solar 
fotovoltaica més gran de Badalona. La visita 
inclou una explicació de la instal·lació, visi-
ta a les plaques, exhibició de cuines solars 
i degustació d’un té solar fet amb una cuina 
solar parabòlica. 

· Directori 
  comercial
· Com arribar-hi
· Localització  
  GPS
· Informació   
  turística
· Agenda 
  d’activitats
· Ofertes i 
  promocions

La nova guia 2.0 de la ciutat de Badalona

BadalonaGuia
Troba tots els serveis 

que t’envolten

Per cada descàrrega BadalonaGuia col·labora amb el Banc d’Aliments

És gratis i ràpid!
Baixa-te-la!

- Amb el codi QR que trobes aquí
- Al web www.badalonaguia.com
- Amb Play Store de google

DESCARREGA’T L’APLICACIÓ GRATUÏTAMENT

+ de 
3.000 
visites
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L’Ajuntament dóna el primer pas per 
encabir un hotel al Port de Badalona

L’Ajuntament de Badalona ha aprovat la 
modificació del Pla General Metropolità 
per a l’ajust del límit del sistema portua-
ri de Badalona, amb l’objectiu d’incloure 
una peça hotelera a l’entorn del Port en 
el marc de les transformacions del litoral 
que s’estan duent a terme a la ciutat. És 
aquest un pas rellevant també en la fina-
lització del projecte del port, ja que farà 
viable la construcció del canal i el desvia-

ment de les vies del tren. L’actuació pro-
posada té un clar interès públic general, 
ja que la plusvàlua generada per la venda 
de la parcel·la hotelera que efectuarà la 
societat Marina Badalona SA, propietària 
dels terrenys objecte de la transformació, 
segons relata l’Ajuntament, s’invertirà en 
la construcció del viaducte per al pas de 
les vies de tren que travessen el sector. 
Això farà possible la connexió definitiva 

de l’àrea residencial de la façana maríti-
ma amb la ciutat. L’alcalde Garcia Albiol 
ha explicat que la decisió “el que han 
aprovat tots els grups municipals repre-
sentats al Ple és fruit d’un acord molt 
important entre l’Estat, la Generalitat de 
Catalunya i l’Ajuntament”. “Els recursos 
que s’obtinguin serviran per acabar la 
construcció del port, especialment pel 
que fa al viaducte per al pas del tren i la 

El Ple aprova un reajustament del límit portuari per incloure un hotel en el seu entorn
construcció definitiva del canal amb un 
termini no superior a 4 anys”, ha afegit.  
Segons les previsions del govern, totes 
dues obres suposaran una inversió d’uns 
10 milions d’euros. La nova zona hotelera 
es crea amb el canvi dels límits del sector 
portuari, a partir d’extreure uns terrenys 
ara inclosos en el Port, amb la consegüent 
reducció de la superfície de sòl d’aquest 
àmbit, i situar-los en la mateixa posició 
però formant part del sòl urbà de compe-
tència municipal. La modificació es con-
creta en el canvi de qualificació urbanísti-
ca d’aquests terrenys del sistema portuari 
convertint-los en zona d’ús hoteler. Així 
mateix, es prolonguen els espais lliures, 
aconseguint una àmplia plaça al final del 
Passeig Marítim. Aquesta obra permetrà 
acabar el Port com estava previst, amb 
una marina interior —el canal— en què 
els molls seran la continuïtat de l’espai 
públic del Parc de Mar. Alhora es podrà 
executar la urbanització de la rotonda del 
carrer de Ponent a la confluència del ca-
rrer d’Eduard Maristany. Aquesta rotonda 
formalitzarà el segon accés al Port, a la 
banda de llevant, i permetrà connectar 
la zona residencial del sector A-3 de la 
façana marítima amb la futura zona resi-
dencial del sector del Port.

  Així, l’hotel no 
estarà condicionat 
als anys de 
concessió  del 
port

  L’operació 
és cabdal per 
finançar el canal i 
el desviament del 
ferrocarril

La Guàrdia Urbana de Badalona ha inter-
vingut aquest mes de juny més de 43.498 
peces de material falsificat. El gènere in-
tervingut en diverses operacions hauria 
tingut al mercat, si fos autèntic, un valor 
aproximat de 3.992.135 d’euros. En les 
diferents operacions s’han intervingut més 
de 5.000 bosses de dona i 1.152 mone-
ders; 11.000 figures que imitaven l’estil 
de Gaudí; i 19.939 ulleres, falsificacions 
de les marques Ray Ban i Oakle amb un 
preu de mercat, si el material fos autèntic, 
de 2.193.290 euros. Aquest llistat es com-
pleta amb l’operatiu del 6 de juny en el qual 
es van intervenir més de 6.000 auriculars i 
altaveus de la marca Beats, per valor d’1,2 
milions en el mercat autèntic.

Més de 43.000 
falsificacions 
incautades 
durant el juny 
per la GUB La nova ordenança que regula la 

instal·lació de terrasses d’establiments 
al carrer a la ciutat de Badalona ha reduït 
enguany el preu de la taxa en un 10 per 
cent, una baixada que ha coincidit amb 
un increment de les sol·licituds i també 
amb l’augment de la recaptació en aquest 
sentit. Durant els primers mesos de 2014, 
l’Ajuntament ha registrat  gairebé un 11 per 
cent més de sol·licituds que l’any passat: 
de 453 a 502. La recaptació municipal, tot 
i el descens del preu, també ha augmentat 
i ha passat dels gairebé 360.000 euros a 

Augmenta la instal·lació 
de terrasses un 11% els 
primers mesos de 2014

404.000. Per altra banda, cal assenyalar 
que el govern municipal va afegir com a 
nova modalitat de terrasses la instal·lació 
de tamborets, que permeten la sortida a 
l’exterior a establiments situats a carrers 
amb dificultats d’espai per posar una te-
rrassa convencional. Una altra novetat ha 
estat el fet de pintar al paviment l’espai que 
ha d’ocupar la terrassa, per assegurar la 
convivència entre terrassa i vianants. La 
nova ordenança de terrasses també ha fa-
cilitat la identificació de les terrasses amb 
una etiqueta amb holograma. Després de la primera convocatòria el pas-

sat 3 de maig, on van participar més d’un 
centenar de persones, l’”Ara és Demà”, 
l’espai de debat horitzontal promogut per 

L’Ara És Demà continua 
buscant complicitats per crear 
una unió d’esquerra

ICV, continua endavant amb el treball 
de diferents entitats, moviments socials, 
plataformes, partits polítics d’esquerres i 
persones a títol individual, per avançar i 

Foto: ICV

continuar aplegant la confluència de les 
esquerres per una alternativa a Badalona, 
i per posar en comú el model de ciutat. 
El passat dia 18 a la tarda es va convo-
car una comissió oberta on van partici-
par 39 persones de diferents àmbits, des 
d’on es va constituir un grup de treball, 
d’aproximadament 10 persones, que 
impulsarà la segona Assemblea Oberta 
d’aquest projecte, després de l’estiu, i ja 
com a moviment propi independent de la 
formació ecosocialsita. Aquesta segona 
convocatòria, també oberta a tota la ciu-
tadania, serà dissabte 20 de setembre, a 
partir de les 10 del matí. 

L’Institut La Llauna tornarà a ser, aquest cap 
de setmana, l’espai d’acollida d’una jorna-
da de debat polític i social. La CUP o ICV 
han organitzat concorregudes trobades a 
les instal·lacions del centre; aquest dissab-
te, serà el Procés Constituent, el moviment 
impulsat per Arcadi Oliveres i Teresa Forca-
des, l’encarregat de congregar-hi desenes 
de persones. Sota el títol ‘Municipalisme 

Jornada de debat 
convocada per Procés 
Constituent

Foto: Arxiu

constituent’, el col·lectiu vol posar sobre 
la taula una jornada de debat i reflexió amb 
dues parts diferenciades: un matí dedicat a 
crear grups de treball, elaborar i arrodonir 
idees i posar-les finalment en comú; i una 
tarda oberta al públic amb dues conferèn-
cies sobre municipalisme i experiències de 
poder municipal amb prop d’una desena de 
ponents.
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Badalona ha celebrat la Festa del Corpus

L’escola Multiestil amb els nens del Sàhara

Les ‘vaquilles’ reben milers d’espectadors

Demanen reobrir 
l’espai del parvulari 
de l’Escola Llibertat

  L’ou com balla 
es va poder veure 
a la rectoria de 
Santa Maria

  La parròquia 
de Sant Jaume 
va celebrar una 
processó pels 
carrers del Gorg

  Més de 50 
alumnes van 
passar per 
l’escenari del 
Teatre Blas 
Infante 

  A més, es van 
recollir un total 
de 200 quilos 
d’aliments 

El passat diumenge, 22 de juny, a Bada-
lona es va viure diversos actes relacio-
nats amb la festivitat del Corpus Chris-
ti, la festa catòlica destinada a venerar 
el sagrament de l’eucaristia, exaltant la 
doctrina del cos de Crist, enfront dels 
que la negaven. Per una part, des del 
barri de Dalt la Vila, una desena de 
carrers es van guarnir durant tot el dia 
amb catifes d’art efímer, realitzades amb 
serradures de colors i realitzades pels 
veïns i els Catifaires de Dalt la Vila. A 
més, des de la rectoria de Santa Maria 
es va poder veure l’ou com balla. L’ofici 
solemne a l’església de Santa Maria i 
una processó, amb la presència dels 
gegants Anastasi i Maria i l’Àliga de 
Badalona, van posar el punt i final a la 
Festa del Corpus, que va iniciar el pas-
sat dijous, 19 de juny, amb el pregó a 
càrrec d’en Joan Soler i Amigó.

Per altra banda, des del barri del Gorg, 
la parròquia de Sant Jaume va fer una 
processó pel carrer de Josep Mª de 
Sagarra, avingudes d’Alfons XII, del 

El passat cap de setmana es va celebrar la 30a 
edició de la ‘suelta de vaquillas’ en marc de les 
Festes de Sant Joan de Llefià que organitza 
l’Associació de Veïns de Sant Joan de Llefià – 
Gran Sol, on milers de veïns de Badalona i d’altres 
poblacions van omplir l’amfiteatre del parc del 
Gran So, tan dissabte com diumenge, 21 i 22 de 
juny. Això sí, més d’una trentena de persones van 
ser els valents que es van llençar al ‘ruedo’ i es 
van enfrontar davant d’un total de vuit ‘vaquilles’ 
braves que venien disposades a escombrar a tot 

dansa Multiestil va celebrar un 
festival solidari en benefici amb 
l’Associació Esabar Sahrauí Bada-
lona Cooperació, però també amb 
el Banc d’Aliments de Badalona. El 
cantant i ballarí badaloní, Manuel 
Fernández -i a la vegada president 
de l’Assocaició Esabar Sahrauí Ba-
dalona Cooperació-, va ser el pro-
tagonista en obrir el festival solidari 
amb la interpretació de la cançó 
‘Pena Penita’, i que va donar pas a 
un total de 19 actuacions dels i les 
alumnes de Multiestil. Des d’infants 
fins a adults, passant per júniors i 
adolescents, més d’una cinquantena 
d’alumnes van passar per l’escenari 
per ballar diversos tipus de música 
com hip hop, salsa, jazz i sevillanes, 
entre altres.   Pel que fa les recapta-
cions, l’escola destinarà una quanti-
tat de 200 euros a l’entitat sahrauí, 
ja que amb la recaptació econòmica 
recollida amb el preu de les entra-

les mancances en equipaments socio-educa-
tius i culturals que pateix el barri, i així que no 
quedi buit com l’Institut Badalona IX o l’antiga 
Escola Lola Anglada”, afirmen. L’objectiu 
d’aquest grup de treball i plural és aconseguir 
que l’espai que quedarà buit a partir del curs 
vinent sigui destinat a un equipament públic 
pel barri de Sant Crist i que “les propostes, 
decisions sobre l’ús i la forma de gestió han 
de ser acordades de forma participativa pel 
grup de treball constituït”.

Amb el Teatre Blas Infante ple amb 
més de 200 persones, el passat 
dissabte, 21 de juny, l’escola de 

L’equipament del parvulari de l’Escola Lliber-
tat quedarà en desús el proper curs escolar 
2014-2015, ja que passarà a formar part de 
l’activitat de l’Educació Infantil i Primària a 
l’edifici situat a l’avinguda Puigfred. Per això, 
una dotzena d’associacions i entitats educati-
ves, socials i culturals del barri de Sant Crist 
de Can Cabanyes han iniciat un procés par-
ticipatiu per diagnosticar, proposar, formular 
projectes i definir models de gestió per tornar 
a fer ús d’aquest equipament públic, “degut a 

el pressupost econòmic ho permeti, hi haurà ‘va-
quilles’ l’any vinent”, han afirmat. A part, el parc 
de Gran Sol va acollir el passat dijous, 19 de juny, 
l’homenatge a més de 300 persones grans amb 
un gran berenar i ball per a tot el públic. També, 
dissabte una sardinada omplia el carrer de l’Àsia; 
mentre que diumenge es va realitzar un concurs 
de dibuix i la festa de l’escuma a la mancomuni-
tat de propietaris la ‘Manzana XIII’. Després de la 
‘suelta de vaquilles’ del diumenge va haver-hi un 
cant d’havaneres i rom cremat. Per altra banda, 

també des de la plaça de la Pipa, l’AV de Sant 
Joan de Llefià Alt dels Pins ha estat de festa major 
i durant el cap de setmana ho van celebrar amb 
molta música i ball, com l’exhibició de cavalls a 
càrrec de la hípica de Santa Coloma de Grame-
net, Las Terrasses, i l’actuació del grup Corazón 
Flamenco Ecuestre, entre altres, com l’actuació 
de Costa Romero, tribut a los Chichos. Pel que 
fa la revetlla de Sant Joan, les dues entitats van 
celebrar-ho amb música, ball i coca per a tots 
els assistents. Finalment, les dues festes varen 

des s’ha destinat a cobrir el pres-
supost d’ús del Teatre Blas Infante. 
També, durant el festival es va reco-
llir més de 200 Kg d’aliments que 
es destinaran al Banc d’Aliments de 
Badalona. Multiestil és una escola 
de dansa que es va fundar fa aproxi-
madament un any en mans de la di-
rectora i professora, Loli Rodríguez, 
que destaca que Multiestil “vol 
trencar amb tots els estils amb la 
possibilitat d’ajudar a altres entitats 
a créixer”. Per altra banda, l’escola 
té pendent de participar de cara al 
mes de setembre en un festival de 
l’Associació Amics de l’Epilèptic de 
Badalona.  Rodríguez és una profes-
sora de ball que 
des de fa 15 anys 
realitza activitats 
extraescolars a 
l’escola Nen Je-
sús de Praga de 
Badalona.

Congrés Eucarístic i del Marqués de 
Mont-roig, on van 
participar la Herman-
dad Rociera de la Es-
peranza i el Centro 
Cultural Nuestra Se-
ñora de la Esperanza 
de Badalona.

finalitzar aquest dimarts, 24 de juny, dia de Sant 
Joan, amb l’actuació del grup Requiebros al 
parc del Gran Sol i la degustació d’un potatge 
a la plaça de la Pipa. Destacar que les properes 
festes dels barris, les properes seran els dies 
4 i 5 de juliol al barri 
de la Mora, on l’AV 
del Fron Marítim rea-
litzarà diverses activi-
tats a diferents punts 
del barri. 

Els veïns de Dalt la Vila han decorat una desena de carrers amb catifes d’art efímer

Després de 30 anys, la tradicional festa del barri de Sant Joan de Llefià torna a ser un èxit 

Un festival solidari amb l’Associació Esabar Sahrauí Badalona cooperació recapta 200 euros

aquell que es posés per davant. Cal destacar que 
durant l’espectacle no va haver-hi cap intervenció 
mèdica greu, tot i que el servei sanitari era pre-
sent. Per altra banda, els serveis de seguretat va-
ren d’intervenir dissabte en el moment de la ma-
nifestació d’una vintena de persones que es van 
presentar en contra de la ‘suelta de vaquilles’; de 
fet, els organitzadors estan oberts a rebre propos-
tes que substitueixin aquest esdeveniment i aglu-
tinin el mateix nombre de persones, però “mentre 
que no hi hagi cap acord i el Ple de l’Ajuntament i 

Més fotografies

Més fotografies

Més fotografies
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Exemplar gratuït

Badalona celebra la segona 

Fira de l’Ensenyament
 CULTURA                          

                          
                          

                          
   P. 22

Força 
Penya!

El Blues & 
Ritmes arriba a 

la 25a edició i 

ho commemora 

amb un cartell 

de luxe

Foto: ACBPhoto - M.Pozo

La Penya encara el tram final amb opcions 

d’aconseguir el play-off.  L’Olímpic serà clau

Un Diari de Primera 
 per una ciutat de primera
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El passat dissabte, 21 de juny, el pas-
seig de La Salut va celebrar durant unes 
quatre hores la revetlla de Sant Joan amb 
el repartiment de més de quatre-centes 
racions de coca, acompanyades d’una 
beguda, a un preu econòmic d’un euro, 
i que l’associació de comerciants ha va-

El passeig de La Salut celebra 
la revetlla de Sant Joan

lorat que la participació dels veïns va ser 
tot un èxit. A part, també es van instal·lar 
inflables i activitats infantils com maqui-
llatge, tallers de pintura i grafit i realitza-
ció de xapes amb el logotip del passeig 
de La Salut, entre altres. Per altra banda, 
els comerciants ja estan preparant la pro-

pera edició de les ‘Botigues al carrer’ que 
tindrà cita el proper divendres i dissabte, 
dies 4 i 5 de juliol, coincidint així amb 
les rebaixes de l’estiu. En aquesta nova 
edició tornaran a veure inflables i anima-
ció infantil, i s’espera que participin un 
80% dels comerciants del passeig.

Durant els dos dies de les Festes del barri 
del Raval d’enguany que es van celebrar 
el passat cap de setmana, 14 i 15 de juny, 
l’Associació de Veïns del Raval -entitat que 
organitza les festes- va recollir prop de 
600 quilos d’aliments. Aquesta campanya, 
que es realitza per segon any consecutiu i 
gràcies a la gran col·laboració dels veïns 
del barri, s’ha traduït en la recaptació de 
570 Kg d’aliments i que el passat diven-

L’Av del Raval recapta 
570 quilos d’aliments

dres, 20 de juny, es va fer la donació al 
Banc d’Aliments de Badalona. Destacar 
que s’han recollit grans quantitats de llet, 
llegums, oli i galetes, entre altres, que pos-
teriorment seran distribuïts pel propi banc 
d’aliments de la nostra ciutat. Per altra ban-
da, l’AV del Raval agraeix a tots els veïns i 
veïnes del barri per la seva col·laboració, i 
esperen que l’any vinent es pugui superar 
la quantitat recollida d’aquesta edició. 
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Els comerciants reparteixen més de 400 racions de coca

Foto: A.C. del Passeig de La Salut

Foto: AV del Raval
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Josep Maria Margall i Tauler és 
d’aquells mites del bàsquet espan-
yol i sobretot del Joventut. Va ser el 
capità de la Penya durant anys on va 
compartir vestidor amb els seus ger-
mans Narcís i Enric. Va defensar la 
samarreta verd-i-negra des del 1972 
al 1990 i és un dels tres jugadors que 
té la samarreta retirada al capdamunt 
del Palau Olímpic al costat del 5 de 
Rafa Jofresa i el 8 de Jordi Villacam-
pa. Però si una cosa va caracteritzar 
el Matraco va ser el seu tir. I és pre-
cisament el tir el què està explotant 
des de fa 20 anys. En Pepe Margall 
s’ha convertit en una referència del 
bàsquet internacional fent clínics de 
mecànica de llançament per tot el 
món: Holanda, Portugal, Argentina... 
Margall comença dilluns una nova 
edició del seu campus ja tradicional. 
El fa a les perfectes instal·lacions del 
Poliesportiu del carrer Ricart de Sant 
Adrià. El què fa és gravar els jugadors 
amb vídeo, els ensenya on tenen el 
problema en la mecànica de tir i fan 
entrenaments. Estarà diferents setma-

Josep Maria Margall, un savi del 
bàsquet

Xavi Ballesteros
Periodista especialitzat en bàsquet

BADALONA ÉS BÀSQUET

nes com als últims anys no només 
a Sant Adrià sinó que també els ha 
fet a Almeria. Els grups són reduïts 
i l’aprenantatge és evident. Margall 
sempre diu la mateixa frase: “En el 
bàsquet el més important és ficar-la 
pel cèrcol”. És per això que el què ell 
ensenya és clau. Josep Maria Mar-
gall, un savi del bàsquet que aquest 
esport hauria d’aprofitar més.

Núm. 445
Del 27/06 al 03/07/2014

Núm. 445
Del 27/06 al 03/07/2014

El FIATC Joventut és a punt de tancar 
la 1a fase de la confecció de la plantilla 
per al proper curs. Amb les renovacions 
de Llovet i Ventura acordades, només a 
falta de concretar un dia amb l’agent que 
els porta per signar el contracte, i amb 
les negociacions amb Savané avança-
des, els verd-i-negres tenen més de mig 
equip lligat. A hores d’ara falten un base 
i un escorta, i depenent del que passi 
amb Barrera i Shurna, un aler i un aler 
pivot. El club no té pressa amb les dues 
primeres posicions. La de l’escorta serà 
prioritària perquè vindrà a ser el titular. 
En el cas del base en canvi, serà lúlti-
ma peça perquè es buscarà algú amb 

els diners que quedin, que no vingui a 
fer ombra a Vives, ni a la possible apa-
rició de Sans. De moment el club està 
estudiant desenes de perfils per cada 
posició dels que molts cauen directa-
ment de la llista perquè no s’ajusten al 
perfil econòmic. Amb els que agraden, 
i tot i tenir un caixet alt no és prohibi-
tiu, la Penya no està perdent el cap. I 
és que no seria ni el primer ni l’ultim 
cop que un estranger acaba costant un 
60% menys del que demanava al prin-
cipi de l’estiu. Amb l’escorta, un dels 
factors a tenir en compte és que tingui 
un any d’experiència a Europa, com va 
passar amb Shurna o Joseph, tot i que 

tampoc serà un condicionant si el juga-
dor agrada molt. El base probablement 
també serà estranger, tot i que podria 
ser que tingués passaport comunitari. 
Ara mateix no hi ha cap director de joc 
espanyol a la llista del FIATC Joventut 
que tingui una fitxa semblant a la que 
pot pagar l’equip verd-i-negre. Per últim 
en referència al possible retorn de Raül 
Lopez, Sergi Vidal o Roger Grimau, les 
opcions s’han refredat. Raül López po-
dria quedar-se a Bilbao, mentre que els 
altres 2 miraran de trobar alguna opció 
econòmica que no faci baixar tan dràs-
ticament el seu sou abans de pensar en 
trucar a la porta de la Penya.

La Penya estudia el mercat

Foto: Penya.com

Foto: Penya.com

Amb les renovacions gairebé enllestides, el cos tècnic està revisant el mercat en busca d’un base i un escorta

Les seleccions inferiors es 
tenyeixen de verd-i-negre
Les seleccions de formació espanyoles 
tornaran a estar plenes de jugadors de la 
Penya. Aquest any hi ha fins a 10 juga-
dors verd-i-negres entre les preseleccions 
sub15, sub16, sub 18 i sub20. Només el 
Barça aportarà més jugadors (12) desban-
cant al Joventut, que l’any passat va ser qui 
més en va cedir. A la preselecció sub20 
hi ha 4 verd-i-negres de la generació del 
95, la que ho va guanyar tot la temporada 
passada. Agusí Sans, Alberto Abalde, José 
Nogués i David Iriarte seran molt impor-
tants en un conjunt que aspira a penjar-se 
l’or a l’Europeu de Creta del 8 al 20 de 
Juliol. De moment ja estan concentrats a 
Plaja d’Aro on han resolt el primer com-
promís de preparació amb autoritat guan-
yant a Bielorússia per 70 a 47. El repte és 
majúscul perquè la sub20 ha pujat 7 cops 
seguits al pòdium dels europeus, però 
aquesta selecció té jugadors amb molt de 
caràcter guanyador, començant pels de la 
Penya. També hi haurà 4 verd-i-negres a 
la preselecció sub17 que jugarà el mundial 
de la categoria a Dubai del 8 al 16 d’agost. 
Xabi López, Àlvaro Reyes, Samu Domín-
guez i Oscar Amo són a la llista dels 17 
jugadors que ha escollit Sito Alonso, el 
tècnic d’aquest equip. Aquesta selecció es 
va penjar l’or de l’Europeu sub16 amb una 
gran actuació de Samu Rodríguez a la final. 

A la sub18, com ja vam explicar fa unes 
setmanes, hi haurà Marc Bauzà i Francesc 
Iturria. Sergi Costa es va quedar fora de la 
llista del conjunt que jugarà l’Europeu de 
Turquia del 24 de juliol al 3 d’agost. Es co-

mençaran a concentrar a partir del 30 de 
juny. A la sub16 en canvi no hi haurà cap 
verd-i-negre. Tot i que el cadet A va quedar 
3r del campionat d’Espanya, cap jugador 
ha tingut el premi d’anar amb la selecció. 

Foto: Feb.es

Un cop acabades les competicions dels 
equips de formació del club, ha estat el 
moment de començar a planificar la pro-
pera temporada. Enguany, lluny de fer 
una renovació, hi ha hagut un canvi intern 
de peces. El júnior A, que comptarà amb 
l’exitosa generació del 97 dels Xabi López, 
Àlvaro Reyes, Samu Rodríguez i Oscar Amo, 
seran entrenats per l’Adrià Alonso. Aques-
ta temporada Alonso havia dirigit el cadet 
B. Precisament aquest equip, que passarà 
a ser el cadet A, el portarà en Dani Miret. 
Després de proclamar-se campió d’Espanya 
amb l’Infantil fa 3 temporades i campió de 
tot com a ajudant de Paco Alonso en fa 0, 
repetirà l’experiència de dirigir el cadet A, 
amb el que aquest any s’ha penjat el bronze 
del campionat d’Espanya. El cadet B serà per 
Pablo del Tio, una de les incorporacions. 
L’exjugador del Tarragona i el Montgat en-
tre altres equips, entrenava fins ara el Sant 
Nicolau de Sabadell. L’infantil A el portarà 
en David Jimeno, que aquest any ha fet una 
gran tasca com a entrenador del mini A. 
Aquest és l’equip que si la Penya es classi-
fica per la Copa del Rei anirà a la minicopa. 
L’infantil B serà per en Javi Aparicio, que 
duia l’infantil A i per últim el mini A serà per 
en Willy Ciuró.
El Prat pren forma
Tot i que no s’ha fet cap moviment ofi-

Definits els entrenadors 
dels equips de formació

cial, la directiva del Prat i la direcció 
esportiva de la Penya segueixen treba-
llant conjuntament amb Carles duran 
per configurar l’equip per l’any que ve. 
La idea és mantenir el bloc i seguir pro-
mocionant el grup de jugadors que van 
guanyar-ho tot quan eren júniors i que 
l’any passat van aconseguir l’ascens. 
Per aquest motiu, és difícil que el Prat se 
la jugui amb un estranger, i buscarà re-
forçar les posicions que encara no estan 
lligades bé amb els veterans que ja tenia 
o amb altres jugadors que coneguin la 
lliga però no tinguin un rol protagonis-
ta. Així doncs la Penya s’ha d’encarregar 
de la millora de contracte d’Agustí Sans, 
mentre que el Prat, amb el vistiplau del 
conjunt verd-i-negre, està negociant 
les renovacions de Vilanova, “Piru” i 
Serrano, sempre tenint en compte que 
el factor econòmic anirà per davant. El 
que s’allunya del club del Delta és Jo-
nas Caven, que de moment s’escapa de 
les possibilitats econòmiques. El juga-
dor segur que trobarà més diners a un 
club estranger, com per exemple de la 
lliga de Finlandia. Ara haurà d’escollir 
si vol quedar-se i lluitar amb Abalde o 
vol continuar la seva carrera per un altre 
camí. En qualsevol cas, el FIATC Joven-
tut en manté els drets a l’ACB.
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Restaurant 
DEVESA

PRIMEROS PLATOS A ESCOGER                                                
·GAZPACHO ANDALUZ    
·SURTIDO DE EMBUTIDOS IBERICOS    
·ENSALADA CATALANA
·ESQUEIXADA DE BACALAO
·PAN  TOSTADO CON ANCHOAS
·PARRILLADA DE VERDURAS 
·ESPARRAGOS DE NAVARRA

SEGUNDOS PLATOS A ESCOGER
·POLLITO PICANTON AL AJILLO
·CARACOLES GORMANDA
·PAELLA DE MARISCO 
 (MINIMO 2 RACIONES)

·PIES DE CERDO BRASA
·COSTILLAS DE CORDERO BRASA
·BUTIFARRA CON JUDIAS
·BACALLA A LA LLAUNA
·SUPLEMENTOS
·ENTRECOT DE GIRONA A LA BRASA O  
·ROQUEFOR 300 GRAMOS 3€
·MERLUZA PLANCHA 3€

POSTRE
·HELADO
·CREMA CATALANA 
·FRUTA DEL TIEMPO
·MACEDONIA

·NO ESTA INCLUIDA LA BEBIDA NI EL CAFÉ  
·INCLUYE PAN TOSTADO CON TOMATE, GUARNICION Y ALL I OLI EN TODOS LOS PLATOS
·PASTEL SUPLEMENTO 3€
·SI SE PIDEN DOS SEGUNDOS PLATOS TENDRA SUPLEMENTO DE  3€ 
·ESTE MENU ES PARA MESA COMPLETA Y NO ESTA HECHO PARA GRUPOS GRANDES

19,90 € más IVA

MENU FIN DE SEMANA DE MAYO A OCTUBRE

Carretera de Badalona a Montcada km 6 
Tel. 93 395 41 55
www.restaurantedevesa.com  
mail: devesa@restaurantedevesa.com

- Calçotades desde 
  noviembre a principios de mayo 
- Bodas 
- Comuniones 
- Bautizos 
- Cargolades 
- Menú fin de semana
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Paola Soldevila opta a jugar 
l’europeu sub19 amb Espanya
La central del Sant Gabriel ha estat convocada per 
Jorge Vilda en la pre-selecció per anar al campionat 
d’Europa de Noruega. Soldevila, única representant del 
primer equip del Sant Gabriel a la sub19, es concen-
trarà amb la resta de companyes a partir del dilluns 30 
de juny a la Ciudad del Fútbol de las Rozas. El 4 de 
juliol es donarà per finalitzada la primera concentració 
i el 7 de juliol se’n farà una de nova per establir la llis-
ta definitiva de 18 jugadores que viatjaran a Noruega. 
La sub19 es desplaçarà a la seu de l’europeu el 13 de 
juliol. 

Espanya ha quedat assignada en el grup B, al costat 
d’Irlanda, Anglaterra i Suècia. El combinat de Jorge 
Vilda farà el seu debut al campionat d’Europa el 15 
de juliol contra Irlanda (19h), a Jessheim. Després, el 
18 de juliol, tocarà enfrontar-se a Suècia a Strømmen 
(19h), localitat on Espanya també jugarà contra Angla-
terra per tancar la fase de grups, el 21 de juliol (19h). 
De moment, Jorge Vilda ha fet pública una llista de 24 
jugadores per la primera convocatòria, però Paola Sol-
devila ha estat sempre una jugadora clau per la sub19. 
Per tant, és quasi segur que estigui a Noruega.

Foto: RFEF. 

Sant Gabriel Femení

Luís Blanco, ajudant de Piti Belmone al  
Badalona aquesta temporada, ha tancat un 
acord amb l’Espanyol per converir-se en 
el segon entrenador del filial blanc-i-blau. 
Blanco serà el segon de Lluís Planagumà,   
exentrenador del Vila-real B, que agafa les 
regnes de l’Espanyol B en substitució de 
Sergio González, que passa a dirigir el pri-
mer equip espanyolista. A més de Blanco, 
un altre membre de l’staff tècnic escapulat 
que deixa el club és el preparador físic 
Toni Gil, que marxa al Videoton FC, de la 
primera divisió hongaresa. Pel que fa a la 

Luis Blanco marxa a 
l’Espanyol B i Sergi 
Gómez al Cornellà

plantilla, després de la marxa de Sergio 
Maestre  i d’Enric Gallego a l’Olot, aquesta 
setmana s’ha confirmat també l’adéu del 
migcampista Sergio Gómez, que ha fitxat 
pel Cornellà. El defensa central Robert 
Costa, pel seu cantó, torna a la disciplina 
del Barça un cop acabada la cessió. 
Ara mateix només Jordi Sánchez i David 
Lázaro tenen contracte per a la temporada 
vinent, en un equip escapulat que tot apun-
ta que presentarà molts canvis respecte a 
aquesta temporada,  començant per la ban-
queta amb Manolo González. 

Foto: RCE Espanyol

  El nou 
Badalona de 
Manolo González 
arrencarà la 
pretemporada el 
21 de juliol

  El defensa 
Óscar Sierra (Prat) 
és un dels noms 
que sona per 
reforçar l’equip

Les renovacions d’Abraham i 
del porter Marcos, encarrilades

El Badalona 2014/2015 comença a prendre 
forma i el club ja té pràcticament tancada la re-
novació de dues peces absolutament claus: el 
golejador Abraham Noé i el porter Marcos. La 
continuïtat de tots dos era una prioritat absolu-
ta per a la directiva de Miguel Ángel Sánchez, 
que ja ha arribat a un acord verbal amb els dos 
jugadors. Només falta acabar de tancar els 
serrells i signar els contractes, que garantiran 

al nou tècnic Manolo González poder comptar 
amb els serveis de dos dels millors jugadors 
de la categoria. Un Manolo González que tam-
bé té lligat el seu fitxatge amb el club escapulat, 
que s’anunciarà oficialment la setmana vinent. 
En el capítol de fitxatges, ja han començat a 
sonar també alguns noms per incorporar-se al 
nou projecte escapulat. Un d’ells és el defensa 
del Prat Óscar Sierra, mentre que un altre ju-

gador que s’havia especulat que podia aterrar 
a Badalona, el davanter del Terrassa Pedro 
García, s’ha decantat finalment per incorporar-
se a la Muntanyesa. D’altra banda, el Badalona 
ja té data per encetar la pretemporada. Serà el 
pròxim 21 de juliol tot i que encara no podrà 
entrenar-se a Montigalà, per culpa de les obres 
d’adequació que s’hi han de fer. Pomar podria 
ser el destí per tornar a la feina. 

Ja hi ha acord verbal amb tots dos jugadors, peces clau a l’equip 

Foto: CF Badalona
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Adrià Fernàndez, doble 
finalista al Campionat 
de Catalunya Infantil de 
Tennis Taula
Bon balanç del Club Tennis Taula Badalona a Gandesa, a Te-
rra Alta, on es va celebrar el Campionat de Catalunya Infantil 
i Sub-21 en les modalitats d’equips, individuals i dobles els 
dies 7 i 8 de juny. La participació badalonina va començar 
dissabte amb la prova d’equips infantils masculins, on 
l’equip format per Fernàndez, Rodríguez i García només van 
aconseguir una setena posició final, tot i haver estat molt a 
prop de pujar al podi. A quarts de final, l’Olot va eliminar als 
blaus per ajustat 3-1, amb dos dels punts per 3-2 favorables 
als garrotxins i un cinquè punt que perfectament hagués po-
gut caure del costat badaloní, ja que en la prova individual 
es va donar el cas. Finalment, l’Olot va arribar a la final i el 
Badalona va cedir amb el Tramuntana de Figueres a la lluita 
per la cinquena plaça. Diumenge era el torn dels individuals 
i els dobles amb una gran participació del CTT Badalona, 
amb cinc jugadors infantils i quatre sub-21. En infan-
tils, Sergi Bocanegra, sent encara benjamí, va aconseguir 
classificar-se per al campionat infantil, sent el jugador més 
jove de la competició. Amb excepció de Fernàndez, cap altre 
jugador badaloní va poder superar la fase de grups, alguns 

amb rivals molt complicats, ja que només es classificava el 
primer de cada grup. Adrià Fernàndez va superar pels pèls 
el seu grup, derrotant al defensiu Casadevall dels Lluïsos 
per un ajustadíssim 3-2, amb remuntada final en un cinquè 
joc que perdria per 1-5. Posteriorment, va anar superant 
sense problemes a tots els seus rivals fins arribar a la final 
(a P. Barceló 3-1, a E. Rodríguez 3-0, i a F. Masip 3-0), 
on va topar-se amb un pletòric Sergi Grau, que només va 
donar-li opcions en el segon joc que finalment també es va 
endur per 17-15. Amb 2-0 en contra, Fernàndez ja no va 
poder trobar la manera de frenar el seu contrincant. En do-
bles, Adrià Fernàndez fent parella amb Raül Fernàdez, dels 
Falcons de Sabadell, també va aconseguir arribar a la final, 
superant en semifinals al campió individual, Grau, amb 
Diaz, en un gran partit. A la final, davant els màxims favo-
rits, Masip i Masip d’Igualada, es va estar a punt d’arribar al 
cinquè joc, però el quart va caure favorable als igualadins 
per avantatges. No obstant, magnífic resultat de la parella 
badalonina-sabadellenca, aconseguint arribar a la final la 
primera vegada que formaven dupla.

Les estrelles del bàsquet català brillen a 
l’All Star comarcal de Sant Josep
El Centre Parroquial de Sant Josep va tor-
nar a ser l’escenari de l’All Star comarcal 
2014, la festa que posa punt i final a les 
competicions sènior catalanes. Les jugades 
espectaculars i els triples es van alternar 
en una jornada que va fer gaudir més als 
espectadors pel talent que hi havia sobre 
la pista que per la competitivitat i igualtat 
dels partits. Els cracs de la 1a Catalana van 
ser els primers en obrir foc. Els millors 
jugadors dels 3 grups s’enfrontaven en un 
format triangular que tenia a Diego Rodrí-
guez i Xavi Gonzàlez (Sant Josep) com a 
representants badalonins del grup 2 i a Pau 
Ruzafa (Círcol) del grup 3. Les estrelles de 
l’1 i el 2 van ser les primeres en saltar a la 
pista. L’encert exterior de Diego Rodríguez 
i d’Albert Serra (Ipsi) van permetre als de 
Víctor Cruz dominar durant tot el partit, però 
amb les jugades individuals dels jugadors 
del Cerdanyola, i un triple de Carlos Gar-
cia (Viladecans) sobre la botzina, el matx 
va quedar empatat a 40. El següent partit 
va ser el que enfrontava el grup 3 contra 
l’1. El 3, format per jugadors dels equips de 
Badalona, el Maresme i Girona, va guanyar 
donant espectacle. Pau Ruzafa va fer aixecar 
el públic del seient amb assistències, rec-
tificats i triples sensacionals, mentre que 
Rafhael Dos Santos hi posava l’espectacle 
per sobre els cèrcols. El pivot brasiler es va 
inflar a fer esmaixades de concurs, i l’equip 
de Cesc Castellet va imposar-se per 40 a 
31. Així doncs, el matx entre el grup 2 i el 3 
es convertia en una final, i els jugadors del 
grup 2 van sortir amb més gana. Liderats 
inicialment per Temprano, el nou fitxatge 
del Círcol, i Serra, i amb el relleu de Xavi 
Gonzàlez, que va protagonitzar una de les 
seves sèries de tir increïbles, el grup 2 es 
va proclamar campió. De totes maneres, 
Pau Ruzafa va acabar sent designat MVP 
del triangular. Abans del partit de les es-

boa a l’inici del matx, poc a poc l’equip del 
grup 1, entrenat per Víctor Carrasco, es va 
anar imposant. Al final de la 1a meitat Toni 
Gòmez (Argentona) i Fèlix López (Marto-
rell) van protagonitzar un extraordinari 
duel anotador. L’aler maresmenc va anotar 
3 triples seguits que li van acabar valent 
per endur-se l’MVP del partit. A la mitja 

trelles de la Copa Catalunya, va ser el torn 
de la fase prèvia dels triples. Els 10 millors 
tiradors de la Copa Catalunya masculina 
i les 10 millors llançadores de la Copa 
Catalunya femenina competien per acon-
seguir una de les 12 places de la 2a fase. 
Els adrianencs Mariona Martin (Femení 
Sant Adrià) i Ivan Corrales (UBSA) van ser 
els més encertats a la 1a fase amb 13 i 12 
punts respectivament sobre 20 possibles. 
Tot i no brillar, també van passar ronda els 
favorits Toni Gòmez (Argentona), Toni Rou-
re (Castellar) i Jose Luís València (Gavà). 
A la 2a ronda però, una mala sèrie de tir 
va eliminar a Martin i Corrales i a alguns 

part el marcador reflectia un 45 a 35. A la 
represa el grup 2 va intentar augmentar la 
intensitat, però l’encert exterior del grup 1, 
i el domini sota la pintura de Jose Cabrera 
(Arenys) i Franki Jimènez (El Masnou), van 
mantenir la renda. Podeu veure els vídeos 
i les fotos de l’esdeveniment a http://www.
diaridebadalona.com/basquet-comarcal

dels favorits. Només Toni Roure (14), Edu 
Pau (13) i la sorprenent Alba Ballare (12), 
van poder passar a la final. La jugadora del 
Cerdanyola va estar molt erràtica a l’última 
ronda i només va poder registrar 6 punts. 
Edu Pau (Argentona) va posar el llistó alt 
(12), però Toni Roure no va fallar i va rema-
tar la feina a l’última posició (13). Decidit 
el millor tirador de la categoria, calia veure 
quin grup feia jugar millor les seves estre-
lles. Com va passar a la passada edició, els 
petits tiradors del grup 1, el dels equips 
de Badalona, el Maresme i Girona, es van 
adaptar millor a l’estil de joc d’un partit 
així. Tot i les excel·lents jugades de Bal-
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Podíamos

Joan Rallo
Entrenador exiliat

Pepe, vente pa Alemania!

El proper 9 de novembre, si finalment ens 
deixen votar i expressar lliurement el que 
el poble vol ser, no tindré l’oportunitat 
d’exercir el meu dret a vot perquè hi ha 
jornada a la lliga cadet alemanya i a més 
crec que votar al consolat d’Hamburg serà 
més complicat que veure una lliga ACB 
on baixar a LEB vulgui dir això, baixar a 
LEB. En el cas que pogués votar és pos-
sible que optés per un doble SÍ. No, no 
hem decidit que la meva columna passi 
a convertir-se en l’anàlisi polític de la se-
tmana. Em serveix com a introducció per 
fer veure que, el raonament que exposaré 
a continuació poc te a veure amb política 
o sentiments nacionalistes.
Una de les preguntes que recordo em 
feien quan l’any passat em reunia amb 
clubs alemanys per tal de valorar les 
dos parts si podíem treballar junts o no 
era: “Quin és el perquè del èxit del es-
port espanyol i, en general, dels esports 
d’equip?”. És una pregunta que a qualse-
vol que hagi parlat d’esport al estranger li 

hauran fet. Deixant de banda les teories de 
conspiracions o les bromes al respecte 
del perquè, el que és cert és que l’esport 
espanyol d’equip te un gran prestigi més 
enllà dels Pirineus. De ben segur, per a mi 
va ser més fàcil trobar feina a Alemanya 
justament per aquesta fama de l’esport es-
panyol. Per mi, a dia d’avui, que Espanya 
guanyi mundials i eurocopes és una cosa 
que em beneficia.
Entenc que gent no vinculada al esport, 
sense cap interès, diguem-ne, pugui 
alegrar-se amb les derrotes d’Espanya. Ho 
entenc i no ho comparteixo perquè si el 
meu vot ha de ser SÍ/SÍ no és per anar en 
contra de ningú. El que no puc entendre 
ni compartir és com gent que es guanya 
el sou amb l’esport pot alegrar-se d’una 
cosa que, a la llarga, li pot ser negativa. 
Alegrar-se de les derrotes de la indústria 
esportiva espanyola mentre treballes al 
esport és com alegrar-se de la baixada de 
ventes de la SEAT mentre ets treballador 
de la planta de Martorell.

Belsa Dojo celebra el Samurai Trophy 
Barcelona 2014
El passat dissabte, 21 de juny, el Poliesportiu de Po-
mar es va omplir per acollir el Campionat de Karate 
Kyokushin Samurai Trophy Barcelona 2014, organit-
zat pel club badaloní Belsa Dojo, en marc de les ac-
tivitats de celebració del seu 40è aniversari. Infinitat 
d’amics, companys i mestres de diferents disciplines 
marcials del club badaloní i d’arreu de Catalunya es 
van sumar a aquesta competició, que es va dividir en 
tres categories: pes lleuger, pes mitjà i open -per a 
més de 80Kg-. Prèviament a les finals es van realit-
zar unes esplèndides exhibicions, en primer lloc els 
senseis Pedro Hidalgo i Carlos Ortiz van realitzar una 
demostració de ‘Shintaikan Yubibojutsu’; tot seguit, 
el mestre Pau-Ramon realitzà una magistrar mostra 
de l’aplicació d’elements quotidians aplicats en de-
fensa personal, i finalment el sensei Xavier Pitarque 
va fer un impecable execució del kata Tensho i un 
espectacular ‘tameshiwari’. A la seva finalització, en 

sensei Agustín Mulero va donar pas als parlaments i 
agraïments per part del club badaloní. Pel que fa els 
classificats, el shorin ryu Jordan Herra es va procla-
mar campió a la categoria de pes lleuger; mentre que 
el nintai Lhoussayne Quabid a la de pes mitjà, i el 
now dojang Jonathan Redondo a la categoria d’open, 
aquest últim va rebre un ‘kabuto’, rèplica del casc que 
portava el famós samurai Oda Nobunaga. A més, el 
director de l’Asociación Española de Karate Shotokan 
Tradicional, el mestre José E. Bouzas, va fer entrega 
d’un espectacular bokuto tradicional, rèplica d’un sa-
bre de fusta utilitzat per Miyamoto Musashi. Belsa 
dojo és un club pioner del karate kyokushin català 
i espanyol, fundat pel shihan Pere Beltran, i que ha 
aconseguit més de 100 podis entre campionats na-
cionals i internacionals. “Tot va començar com una 
afició, perquè en la època de l’any 1974 ningú s’havia 
que era el karate”, ha destacat Beltran.

El club badaloní celebra 40 anys de karate kyokushin

Foto: Belsa Dojo

Foto: CTT Badalona

Foto: David Grau
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del Mono torna a obrir portes per acollir les 
Nits d’Estiu del Museu de Badalona i obre a 
tots als assistents la possibilitat de gaudir 
d’una experiència única, que combina la 
visita als espais patrimonials de la fàbrica 
-que té més de 130 anys d’antiguitat amb 
una vetllada musical a la fresca. El primer 
espectacle, titulat Tubs del món, es podrà 
gaudir el proper 4 de juliol i anirà a càrrec 

El Museu de Badalona 
organitza concerts nocturns a 
la fàbrica de l’Anís del Mono

Divendres 4 de juliol comencen les Nits 
d’Estiu organitzades pel Museu de Badalona 
i que es celebraran a la fàbrica de l’Anís del 
Mono, ubicada al carrer d’Eduard Maris-
tany, 115. Durant tres divendres, el 4, l’11 
i el 18 de juliol, el públic podrà assistir a 
tres concerts ben diferents. Tots tres dies 
se celebraran dues sessions: una a les 20 
hores i una altra a les 22.30 hores. L’Anís 

de l’artista badaloní Xavi Lozano, famós per 
treure so a qualsevol estri quotidià com ara 
una cadira, una escombra o una regadora. 
Les entrades estan a la venda des del 17 
de juny a la recepció del Museu en l’horari 
habitual, de dimarts a dissabte de 10 a 14 
hores i de 17 a 20 hores i diumenges de 10 
a 14 hores. El preu de l’activitat és de 13 
euros, 11 euros per als Amics del Museu.

Cryptshow Festival dedica el seu homenat-
ge a Colin Arthur, icona cinematogràfica 
expert en efectes especials, maquillatge i 
animatrònica. El britànic visitarà el festi-
val durant els dies 5 i 6 de juliol, aquest 
últim dedicat íntegrament a la seva figura. 
Diumenge 6 de juliol, a les 12 hores, a 
la Sala El Círcol, Colin Arthur oferirà una 
master class de dues hores on mostrarà 
part de la seva tècnica i alguna de les se-
ves criatures. L’homenatge continuarà amb 
la projecció de ¡Zarpazos! Un viaje por el 
Spanish Horror, un documental on Víctor 
Matellano fa un repàs per l’explosió de 

producció fantàstica i de terror de l’estat 
espanyol als anys 70, on Colin Arthur té 
un paper destacat juntament amb Jordi 
Grau, José Ramón Larraz o Joe Dante. El 
documental donarà peu a la projecció de 
La historia interminable on Arthur va do-
nar forma a l’imaginari de Michael Ende. 
L’especialista en efectes especials i ma-
quillatge Colin Arthur pot presumir d’una 
extensa carrera que va des del Museu de 
Cera de Madame Toussads, a Londres, fins 
alguns dels moments més memorables 
del novè art, passant per la publicitat i la 
televisió. 

El creador de les 
criatures de ‘La 
historia interminable’ 
al Cryptshow 2014

Foto: Fancast

El Port de Badalona va engegar l’any passat 
una iniciativa cultural i gastronòmica per 
donar vida a l’equipament portuari durant 
algunes nits d’estiu. L’esdeveniment, ano-
menat Nits al Port, va tenir un gran “èxit”, 
segons els seus organitzadors, que en-
guany impulsen la segona edició. El proper 
dia 4 donarà el tret de sortida el programa 
d’activitats, que es desenvoluparà també els 
dies 18 i 19. La 2ª edició de les Nits al Port 

estan organitzades des de Marina Badalona, 
amb el recolzament de l’Ajuntament i diver-
ses entitats culturals de la ciutat i sota la 
direcció artística de Marisa Yudes. Enguany, 
la inauguració (el dia 4) tindrà lloc amb una 
nit d’havaneres i música popular catalana. 
Durant les dues jornades posteriors, no fal-
taran l’òpera, el ballet i la música popular, 
tot plegat, com l’any passat, combinat amb 
la gastronomia en un entorn immillorable.

El Port torna a fer una 
aposta per la cultura 
i la gastronomia

La Colla Micaco fa rodatge 
de sis a Sant Joan Despí

Can Casacuberta 
acull la 2a Jornada de 
Biblioteques de BDN
La Biblioteca Can Casacuberta de Badalona 
acull aquest divendres la 2ª Jornada de Bi-
blioteques de Badalona. Aquesta iniciativa 
sorgeix a proposta del grup de treball de 
dinamització lectora del qual formen part 
el Servei Educatiu Ciutat de Badalona i el 
Servei Educatiu de Sant Adrià de Besòs del 
Departament d’Ensenyament; i representants 
i tècnics de diferents Àrees de l’Ajuntament. 
La jornada pretén ser un punt de trobada del 
professorat, bibliotecaris i altres professio-
nals interessats per trobar un espai on deba-
tre sobre la situació actual de la relació entre 

la biblioteca pública i la comunitat educativa, 
amb l’objectiu comú del foment de la lectura. 
L’esdeveniment començarà a les nou del matí 
i s’allargarà fins al migdia, comptant amb di-
verses xerrades, presentacions i debats.

Els Castellers de Badalona han actuat el 
vespre del dia de Sant Joan amb motiu de la 
Festa Major de Sant Joan Despí. Els micacos 

El Betúlia inaugura una mostra de 
retrats d’escriptors catalans

L’Espai Betúlia acollirà, a partir de la se-
tmana vinent, l’exposició Memòria, litera-
tura i retrats, de Tomàs Atienza. El pintor 
ha retratat 25 escriptors catalans de tots 
els temps, des de Ramon Llull a Maria 
Mercè Marçal, en una mostra que fusiona 
l’intent dels escriptors i l’artista per retenir 
la memòria col·lectiva a través del temps. 
L’exposició, que s’inaugurarà el 3 de juliol 
(19 h) es podrà veure fins al 29 de juliol 
i de l’1 al 30 de setembre. L’exposició, a 
més, comptarà amb una visita comenta-
da amb l’autor, el dia 8 de juny (19.30h). 
Tomàs Atienza va néixer a Sanlúcar de Ba-
rrameda, el 1947, i la seva família s’establí 
a Badalona el 1958.

També van organitzar una jornada tècnica i una mostra dissabte

Foto: Marina BDN

van portar a terme una actuació de castells 
de 6 amb rotacions a tronc i canalla. Des-
prés d’iniciar la diada amb un pilar de 4, a 

primera ronda els badalonins van descarre-
gar un 3de6 que no els hi va presentar cap 
dificultat. En segona ronda, els de la camisa 
micaco van bastir un 4de6 que van haver de 
treballar per tal de no perdre mides, però la 
bona i ràpida execució va fer que el castell es 
descarregués sense que haguessin de patir. A 
la tercera els micacos van fer el que ha estat 
el castell més gran que han presentat a la dia-
da, el 3de6 amb agulla, que es va descarregar 
sense problemes.

Jornada tècnica per a micacos i fillols
El dissabte els badalonins van celebrar una 
jornada tècnica per a micacos i per les co-
lles que han apadrinat: els Castellers de Sant 
Adrià, els Laietans de Gramenet i els Caste-
llers de Montcada i Reixac. Durant la jornada, 
que va comptar amb la participació de més 
de 100 castellers, es van realitzar diferents 
xerrades sobre seguretat, treball de les dife-
rents parts del castell i valors del fet casteller. 
Aprofitant la jornada, els micacos van realitzar 
també una exposició titulada “Cartellísti-
ca Micaco” en el que la colla feia un repàs 
pels seus 16 anys d’existència amb diferents 
cartells, fotografies, marxandatge i material 
divers que la colla ha realitzat al llarg de la 
seva història.

Foto: Castellers BDN
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